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Ordinær generalforsamling for foreningen "Furesø eSport", CVR 40458069. 

Tid: Lørdag 23. september 2023 kl. 13:00-14:00,  
Sted: c/o Furesø Ungdomsskole, Paltholmterrasserne 1, 3520 Farum  
Bemærk at generalforsamlingen afholdtes, mens der også afholdes 24-timers COMPUTER-LAN. 

Deltagere: 

• Mogens W. Brolin, formand i bestyrelsen 

• Søren Gravggard, næstformand i bestyrelsen 

• Peter Frank, bestyrelsesmedlem 

• Rolf Ingvardson, ansvarlig og head coach for Fortnite afd., far til Arthur og Asta i klubben 

• Klaus Rafn Hansen, far til Carl i klubben 

• Kim Johansen, far til Louis og Halfdan i klubben 

• Nicki David Olesen, far til Mathias i klubben og holdleder af mandags Valiant hold 

• Justinas Lipnickas, far til Dziugas i klubben 

• Rikke Mortensen, mor til Ung-træner Alexander i klubben 
 

Dagsorden: 

• Se furesoe-esport.dk/gf 

Referat: 

• Bestyrelsens PRÆSENTATION, som blev vist på storskærm, indgår i nærværende referat. 

1. Velkommen 
a. Mogens bød velkommen 

2. Valg af dirigent og referent 
Dirigent: Kim stiller op og vælges. Tak 
Referent: Rikke stiller op vælges. Tak 
Kim konstaterer at GF er lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 
[Red.: Annonceres via furesoe-esport.dk/gf og facebook.com/furesoeEsport og email.] 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
Gennemgang af organisationsdiagram 
Gennemgang af div. kerneaktiviteter (7 forskellige ugehold), events (NPF) og camps 
60+ medlemmer i klubben og ca 30 frivillige 
Fokus i klubben er at tilbyde en god blanding af social gaming og kompetitiv esport 
Falcon kids har vokseværk. Fortnite er vokset til 2 hold i år 
Falcon chicks, pigehold i langsom vækst. LoL er langsomt i positiv udvikling 
CS:GO er lidt mere kritiks og halveret i forhold til sidste år, fokus på at holde på ungtræner så vi 
ikke mister holdet helt 
Valorant er nyt og lovende hold 
Fokus på lederuddannelsen af trænere og ungtræner.  
Generelt fokus på at udvikle alle frivillige (individuelt) men også, at udvikle holdet som team 
samt strategi. 
Fokus på, at holde på og udvikle alle trænere (både voksne og ung træner).  
Fokus på, at binde de frivillige sammen på tværs at hold og funktion, det har alle træner været 
glade for. 
Sammenholdet internt er vokset meget de sidste par år og NPF eventet har virkelige været med 
til at støtte op om det. 
 
Sommerferie aktiviteter i Furesø kommune, det var en stor succes i sommers.  
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Ud af 1500 børn kom 100 af dem i Furesø Esport og der var venteliste med flere børn (70 børn) 
som viste interesse. 

4. Forelæggelse af årsrapport (inkl. revideret regnskab) for det forløbne år til godkendelse 
Omsætning: Kr. 262.994. Overskud: 54.205 (budget: 4.490) 
54.000 kr overskud ud af en omsætning på 263.000. Dette er over 10 gange større end de 4.490 
der er budgetteret med. Det er det største overskud til dato. 
En del af overskud kommer fra flere medlemmer, at der er flere hold i år end året før. 
Egenkapitalen er stadig rigtig god og vi har et stort overskud (+100.000 dkk). 
Af hensyn til tiden vil Mogens efter dette møde skriftligt svare på de største månedlige 
afvigelser, ref. Slide 8 i præsentationen. [Red.: Udsving stammer primært fra:  1) Indtægter er 
suverænt størst februar og juli: Kontingenter. 2) Stævneudgifter 22/23: Kr. 37.204 (22/23) mod 
kr. 64.694 (21/22) skyldes primært, at SummerCamp 1 af 2 i 2022 ekstraordinært faldt i 
regnskabsåret 21/22, mens begge SummerCamps i 23 falder i regnskabsåret 23/24. 3) Vare 
forbruget kr. 41.400 i22/23 skyldes dels, at indkøb af merchandice er bogført som 
trænerudgifter i 20/21, og at vi har betalt dobbelt for merchandice i 22/23.] 

5. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse 
Med udgangspunkt i Mogens og Sørens forslag, se slide 12 i præsentationen: 
Det besluttes at fjerne de ikke specificeret budgetteret sponsorindtægter på 30.000 da der ikke 
foreligger en færdig plan for at få pengene hjem. 
Budgettet godkendes med forventet underskud på ca. -28.000, dog med en forventning om at 
bestyrelsen gør alt hvad de kan for at få sponsorater til at dække det forventet underskud. 
Hvis det ikke lykkes, tages underskud da vi havde et flot overskud sidste år og stadig stor 
egenkapital. 
Årsagen til underskuddet er delvist DreamHack og Gamebox som vi vurderer er af høj værdi for 
klubben og for at holde på eksisterende og tiltrække nye trænere. 
Der er klar enighed om ikke at rører ved aflønning af ungtræner som ikke går i skole men det 
foreslås at man kan revurdere behovet for at aflønne en holdleder eller cheftræner som har 
lønnet job i forvejen. 

6. Fastsættelse af kontingent 
Forslaget, se slide 9-11, godkendes uforandret kr. 1.000 pr. ½-år 
Muligheder for refusion jf. https://furesoe-esport.dk/medlem/priser  
Det blev foreslået, at vi næste år tager dette punkt inden budget godkendelse, da 
kontingentindtægterne et en forudsætning for godkendelse af budget 

7. Behandling af indkomne forslag 
Regnskabsår registreret hos myndighederne og virk.dk ændres fra 1.1-31.12 til 1.7-30.6 for at 
komme i overensstemmelse med afrapporteringen til Generalforsamlingen.     

8. Forslag til handlingsplan 
Mogens og Søren foreslår at omlægge mødeaktivitet i klubben fra månedlige til fastsatte 
udvalgsmøder (ad hoc møder) og bestyrelsesmøder fra månedlige møder til kvartalsmøder: 

▪ Hvert kvartal: Bestyrelsesmøde (Strategi, økonomi) 
▪ Hvert kvartal (forskudt): Udvalgsmøder (Teknik, gamerrum, Event-planlægning) 
▪ Hvert kvartal (forskudt): Evt. forældrerådsmøder 

Fortsat fokus på kerneopgaven, herunder personlig og faglig udvikling af Ung-trænere 
(fastholdelse og rekruttering) 
Øget fokus på og støtte til events.  

9. Valg af kasserer (som vælges i ulige år, formand vælges i lige år) 
Thomas acceptere genvalg som kasserer men vil meget vige pladsen hvis der er andre som er 
interesseret. Der er ingen som stiller op mod Thomas og Thomas genvælges. Tak. 

10. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer- Nyopstiller: 
Jonas Bilgrav, Andreas Madsen og Rikke Mortensen stiller op, som tilkendegivet inden gf.  
Ingen andre kandidater melder sig. Alle 3 vælges. Tak 

11. Valg af op til to suppleanter til bestyrelsen 
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Klaus Hansen stiller og og vælges. Tak 
12. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant 

Revisor: Nicki Olesen stiller op på vælges. Tak 
Revisor suppleant: Kim Johansen stiller op og vælges. Tak 

13. Eventuelt 
o Der stilles forslag til at udvide generalforsamling til 1,5 timer næste år frem 1 time, da vi 

ikke kunne holde tiden. 
o Der stilles til forslag bestyrelsen om at man næste år sender budget ud inden 

generalforsamlingen så man kan nå og forberede spg. 
 

 

Bilag 1: Præsentation: 

 
https://furesoe-esport.dk/downloads/2023-09-23 Generalforsamling - Præsentation.pdf 
 

 

 

 

Referat godkendt af 

 

____________________________ 

Dirigent, Kim Johansen 

 

____________________________ 

Referent, Rikke Mortensen 

 

____________________________     __________________________     ____________________________ 

Deltagende Bestyrelsesmedlemmer:  Mogens, Søren, Peter 
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